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ZÁPISNICA 

z 2. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Spišskej Teplici konaného dňa 22. februára 

2017 o 17.00 hod. v zasadačke OÚ v Spišskej Teplici 

Prítomní poslanci: podľa priloženej prezenčnej listiny. 

1. Starosta obce Ing. Radoslav Šeliga privítal všetkých prítomných, skonštatoval, že sú prítomní 

9 poslanci z 9 a Obecné zastupiteľstvo je spôsobilé rokovať a uznášať sa, oboznámil 

prítomných s programom. Poslanec O. Dunaj Jurčo navrhol zaradiť ako 17. bod programu 

Riešenie cykloturistického chodníka a turistických trás v Spišskej Teplici. Starosta dal 

hlasovať za navrhnutý doplnený program. 

Program: 

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky 

3. Kontrola plnení uznesení OZ 

4. Voľba hlavného kontrolóra obce (HKO) Spišská Teplica 

5. Žiadosť o čiastkovú zmenu ÚPN – Štefan Harabin, Spišská Teplica 

6. Návrh na čiastkovú zmenu ÚPN-O - komunitné centrum 

7. Návrh VZN o poplatkoch obci 

8. Návrh VZN o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky 

9. Dodatok č. 11 k nájomnej zmluve uzatvorenej dňa 4.3.1999 medzi Obcou Spišská Teplica a 

Jozefom Šebestom     

10. Príloha 1 k VZN č. 17/2009 o dotácii na prevádzku a mzdy pre rok 2017 na dieťa materskej 

školy a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti 

11. Organizačný poriadok Obecného úradu v Spišskej Teplici      

12. Návrh na zhotovenie a umiestnenie pamätnej tabule Ing. Jozefovi Havašovi, CSc. 

13.  Žiadosť o prenájom nebytových priestorov Obecné služby Spišská Teplica s.r.o. 

14.  Zámer na kúpu traktora a vybudovanie kamerového systému 

15.  Žiadosti o prenájom priestorov v KD – Ivan Gaži,  Karol Klempár, Mária Šebestová 

16.  Žiadosť ZŠ s MŠ Spišská Teplica o schválenie predloženia  ŽoNFP pre projekt „Odborne 

a moderne – ZŠ v Spišskej Teplici“ 

17.  Riešenie cykloturistického chodníka a turistických trás v Spišskej Teplici 

18. Rôzne + diskusia 

19. Interpelácie poslancov 

20. Záver 

Hlasovanie: Za: 9 

   Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

OZ schválilo program zasadnutia. 

 

2. Starosta obce navrhol členov návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľku. 

Návrhová komisia: Ing. Pavol Pintek, Ing. Ján Šeliga 

Hlasovanie: Za: 9 

   Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

OZ schválilo členov návrhovej komisie Ing. Pavla Pinteka a Ing. Jána Šeligu. 
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Overovatelia zápisnice: Ing. Gabriela Olekšáková a Ondrej Dunaj Jurčo, zapisovateľka 

Ing. Mária Klára Martinková. 

Hlasovanie: Za: 9 

   Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

OZ schválilo overovateľov zápisnice Ing. Gabrielu Olekšákovú a Ondreja Dunaja Jurča a  
zapisovateľku Ing. Máriu Kláru Martinkovú. 

 

3. Kontrola plnení uznesení OZ. Starosta obce informoval prítomných, že pri kontrole uznesení 

zo dňa 14.12.2016 bolo uznesenie č. 235/2016 ukladacieho charakteru – obecné zastupiteľstvo 

vyhlásilo voľbu hlavného kontrolóra obce na 25.01.2017. Keďže na riadne zvolanom rokovaní 

OZ 25.01.2017 boli prítomní 4 poslanci z 9 a OZ nebolo spôsobilé rokovať a uznášať sa,  termín 

voľby HKO bol presunutý na 22.02.2017, s čím bol oboznámený aj prihlásený kandidát. 
 

 OZ vzalo na vedomie kontrolu uznesení. 

 

4. Voľba hlavného kontrolóra obce Spišská Teplica. Prednosta Ing. Hric prečítal princípy voľby 

HKO a návrh komisie pre voľbu hlavného kontrolóra obce -  Ing. Miroslava Hrica, Mareka 

Červeňa a Tomáša Buca. Prihlásený bol jediný kandidát, ktorý sa krátko prezentoval, starosta dal 

hlasovať o komisii pre voľbu HKO. 

 

Hlasovanie: Za: 9 

   Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

OZ schválilo za za členov komisie pre voľbu hlavného kontrolóra obce Ing. Miroslava Hrica, 

Mareka Červeňa a Tomáša Buca. 

 

Poslanci si postupne prevzali hlasovacie lístky a obálky a prebehla tajná voľba HKO. Komisia 

spočítala hlasy a podpísala zápisnicu. Ing. Hric informoval o výsledkoch hlasovania: z 9 

odovzdaných hlasovacích lístkov bolo 9 platných, kandidát získal 6 hlasov. 

  

OZ zvolilo za hlavného kontrolóra obce (HKO) Spišská Teplica Bc. Martina Hoffmana na 10% 

pracovný úväzok, t.j. s týždenným pracovným časom v rozsahu 3,75 h, na obdobie od 1.3.2017 

do 28.2.2023. 

 

5. Starosta obce informoval o žiadosti Štefana Harabina o zmenu a doplnok ÚPN-O Spišská 

Teplica na zriadenie prevádzky mäsokombinátu s prislúchajúcimi funkciami. 

 

Hlasovanie: Za: 8 

   Proti: 0  

Zdržal sa: 1 (Nemčková)  

 

 

OZ schválilo obstaranie doplnku k ÚPN-O Sp. Teplica pre  spracovaniu návrhu   na funkčné 

využitie parciel KN-C  1350/1, 1349 a sčasti 1350/1 v k.ú. Sp. Teplica pre priemysel a technické 

vybavenie za účelom  výstavby  mäsokombinátu s prislúchajúcimi funkciami a to na náklad 

navrhovateľa. 
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6. Starosta informoval o návrhu na zmenu ÚPN-O Sp. Teplica na mieste bývalej prevádzky 

mäsiarne na ul. Osloboditeľov za účelom výstavby komunitného centra a rozvoja sociálnych 

služieb v obci.  

 
Hlasovanie: Za: 9  

   Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

OZ schválilo obstaranie čiastkovej zmeny ÚPN-O Spišská Teplica pre parcely KN-C č. 381/1, 

381/2, 381/3, 381/4 k. ú. Spišská Teplica z plochy pre výstavbu RD na plochy pre občiansku 

vybavenosť. 

 
7. Starosta predložil návrh Sadzobníka za poskytované služby a úkony vykonávané obcou, ktorý 

bol pripravovaný a pripomienkovaný od 11/2016, pôvodne ako návrh VZN. Po preverení 

zákonnosti postupu schvaľovania bol návrh upravený na sadzobník, podmienky krátkodobého 

prenájmu je potrebné určiť v Zásadách hospodárenia s majetkom. Prebehla diskusia o výške 

poplatkov v zimnom období a podmienkach prenájmu zasadačky a sály KD. Návrh a sumy boli 

prejednávané a pripomienkované na pracovných stretnutiach a v komisiách. 

  
Hlasovanie: Za: 6  

   Proti: 2 (Ďurišová, Nemčková) 

Zdržal sa: 1 (Červeň)  

 
OZ schválilo Sadzobník za poskytované služby a úkony vykonávané obcou s účinnosťou od 

23.2.2017. 

 

Niektoré poplatky obci, ktoré boli prijaté Uznesením č. 23/2008 bod 12, navrhol starosta 

z dôvodu schválenia nového sadzobníka zrušiť.  

 

Hlasovanie: Za: 8  

   Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (Červeň)  

 

8. Starosta predložil návrh VZN o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej 

školskej dochádzky na deň 4. apríl 2017. Návrh bol zverejnený 15 dní, neboli doručené žiadne 

pripomienky. 

 

Hlasovanie: Za: 9  

   Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 
OZ schválilo VZN o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky 

č. 1/2017 s účinnosťou od 10.03.2017. 

 

9. Starosta obce predložil návrh dodatku k nájomnej zmluve s nájomcom Jozef Šebest – firma 

KLEMPO, keďže výška nájomného sa prehodnocuje podľa platnej zmluvy raz ročne. Boli 

predložené dva návrhy na výšku ročného nájmu a to 3 000 € a 3 600 €. Nájomca bol pozvaný na 

rokovanie OZ, telefonicky informoval starostu obce, že sa rokovania nezúčastní a že okrem 

nájomného platí aj za elektrickú energiu za celý objekt bývalej Sokolovne. Ide o sumu cca 1100€ 

ročne a je v nej zahrnutá aj spotreba el. energie futbalového klubu, keďže v objekte je iba jeden 

merač. V prípade zvýšenia ročného nájmu by nájomca požadoval, aby sa futbalový klub podieľal 
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na platbách za elektrinu. Ing. Pintek sa informoval o možnosti podružného merania. Starosta 

vysvetlil situáciu, že za súčasných podmienok to nie je technicky možné. Poslanci sa zhodli, že 

budú hlasovať o návrhu s pôvodnou výškou nájmu, čo T. Buc pokladá za nízku sumu. 

 

Hlasovanie: Za: 7  

   Proti: 1 (Buc)  

Zdržal sa: 1 (Jurčo)  

 

OZ schválilo v zmysle § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších zmien Dodatok č. 11 k Nájomnej zmluve o nebytových priestoroch s nájomcom Jozef 

Šebest – firma KLEMPO v predloženom znení s výškou ročného nájomného 3000€. 

 

10. Starosta obce predložil návrh Prílohy 1 k VZN č. 17/2009 s určením výšky dotácie na 

prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a školských zariadení. 

 

Hlasovanie: Za: 9  

   Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

OZ schválilo Prílohu 1 k VZN č. 17/2009 dotácia od 01.01.2017 do 31.12.2017 na prevádzku 

a mzdy na dieťa materskej školy a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti obce. 

 

11.  Starosta obce informoval o zmene Organizačného poriadku obecného úradu, 5. zmena 

s účinnosťou od 01.01.2017 

 

OZ vzalo na vedomie Organizačný poriadok Obecného úradu v Spišskej Teplici. 

  
12. Starosta obce predložil návrh na zhotovenie a umiestnenie pamätnej tabule teplickému 

rodákovi Ing. Jozefovi Havašovi, CSc. v zmysle platného VZN  č. 5/2016 o udeľovaní ocenení 

obce Spišská Teplica za mimoriadne významné činnosti a aktivity, ktorými sa zaslúžil 

o všestranný rozvoj obce. Navrhnutá bola pamätná tabuľa s rozmermi 40x60cm umiestnená na 

budove školy. O slovo sa prihlásila  p. Mária Šebestová, bývalá učiteľka, ktorá prítomným 

priblížila aktivity Ing. Havaša a význam jeho práce, zároveň ocenila vôľu uctiť si jeho pamiatku. 

Navrhla doplniť text na tabuli, v živej diskusii sa prítomní zhodli na formulácii: 

„Ing. Jozef Havaš, CSc., (4.2.1926 Spišská Teplica – 4.8.2012 Praha), ekonóm, vedec, filantrop. 

Publicistickou činnosťou o významných Slovákoch aj praktickými skutkami šíril dobré meno 

Slovenska vo svete. Zaslúžil sa o vybudovanie tejto školy a rozvoj rodnej obce.“ Starosta dal 

hlasovať za upravený návrh. 

 

Hlasovanie: Za: 8  

   Proti: 0  

Zdržal sa: 1 (Nemčková) 

 

OZ schválilo návrh na zhotovenie a umiestnenie pamätnej tabule Ing. Jozefovi Havašovi, CSc. 

 

13. Starosta obce predložil žiadosť firmy Obecné služby Spišská Teplica s.r.o. o prenájom 

nebytových priestorov vo vlastníctve obce (klub dôchodcov) za symbolickú cenu 12€ ročne, 

keďže ide o spoločnosť so 100% majetkovou účasťou Obce Spišská Teplica a jej hlavnou 

činnosťou je vykonávanie verejnoprospešných prác a služieb. 
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Hlasovanie: Za: 6  

   Proti: 1 (Nemčková) 

Zdržal sa: 2 (Červeň, Ďurišová) 

 

OZ schválilo prenájom nebytových priestorov pre Obecné služby Spišská Teplica s.r.o. 

 

14. Starosta obce predložil zámer na kúpu traktora a vybudovanie kamerového systéme. Kúpu 

traktora s prídavnými zariadeniami odporučila stavebná komisia, prednosta OcÚ informoval 

o vykonanom prieskume trhu. Starosta dal hlasovať za predložený zámer. 

 

 Hlasovanie: Za: 9  

   Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

OZ schválilo zámer na kúpu traktora s prídavnými zariadeniami na základe odporúčania 

stavebnej komisie do výšky 50 000€. Krytie kapitálových výdavkov bude z prostriedkov 

z minulých rokov. 

 

Na projekt Kamerový systém obce bola schválená radou pre prevenciu kriminality dotácia vo 

výške 5 000€. Starosta na podnet M. Červeňa informoval o plánovanom umiestnení kamier. 

 

Hlasovanie: Za: 9  

   Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

OZ schválilo zámer na vybudovanie zabezpečenia budovy obecného úradu a kamerového 

systému v intraviláne obce do výšky 11 000€ na základe oznámenia Okresného úradu Prešov 

o poskytnutí dotácie na financovanie projektu v oblasti prevencie kriminality.  Krytie 

kapitálových výdavkov bude z prostriedkov z minulých rokov a dotácií. 

 

15. Starosta obce informoval o troch žiadostiach o prenájom priestorov v KD za účelom 

svadobných hostín a rodinnej oslavy a zároveň informoval o stave záväzkov žiadateľov voči obci. 

Prebehla diskusia o nutnosti vyrovnať dlh jedného zo žiadateľov a doplniť túto podmienku do 

uznesenia. 

 

Žiadateľ Ivan Gaži, Osloboditeľov 163 

Hlasovanie: Za: 8  

   Proti: 0  

Zdržal sa: 1 (Jurčo)  

 

OZ schválilo prenájom zasadacej miestnosti a sály kultúrneho domu p. Ivanovi Gažimu v dňoch 

23.-25.6.2017. 

 

Žiadateľ Karol Klempár, Osloboditeľov 175 

Hlasovanie: Za: 8  

   Proti: 0  

Zdržal sa: 1 (Jurčo)  
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OZ schválilo prenájom zasadacej miestnosti a sály kultúrneho domu p. Karolovi Klempárovi 

v dňoch 21.-23.7.2017 s podmienkou vyrovnania záväzkov voči Obci. 

 
Žiadateľka Mária Šebestová, 1. mája 216 

Hlasovanie: Za: 9  

   Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

OZ schválilo prenájom zasadacej miestnosti p. Márii Šebestovej na 18.06.2017. 

 

16. Starosta obce predložil žiadosť o schválenie projektového zámeru na modernizáciu troch 

učební v základnej škole, ktorý na pracovnom stretnutí prezentoval riaditeľ ZŠ s MŠ 

Mgr. Jarkuliš. Predpokladaný rozpočet je 100 000€, spolufinancovanie zriaďovateľa pri získaní 

nenávratného finančného príspevku bude 5%. 

 

Hlasovanie: Za: 9  

   Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

OZ schválilo 

1.  predloženie ŽoNFP za účelom realizácie projektu Odborne a moderne - ZŠ v Spišskej Teplici 

realizovaného v rámci výzvy na predkladanie projektových zámerov na budovanie a zlepšenie 

technického vybavenia jazykových učební, školských knižníc, odborných učební rôzneho 

druhu v základných školách Ministerstva pôdohospodárstva a rozvoja vidieka SR,  č. IROP-

PO2-SC222-PZ-2016-2, ktorého ciele sú v súlade s platným územným plánom obce a platným 

programom rozvoja obce, 

2. zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci, 

3. zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo výške 

rozdielu celkových oprávnených výdavkov projektu a poskytnutie NFP v súlade s 

podmienkami poskytnutia pomoci, 

4. zabezpečenie financovanie prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce. 

 

 

17. Poslanec O. Dunaj Jurčo spracoval a predložil na rokovanie materiál o možnom riešení 

cykloturistického chodníka a turistických trás v Spišskej Teplici. Navrhol novú alternatívu 

vybudovania cyklistického chodníka zo Záhradnej ulice k Patrónskemu potoku a ďalej k rieke 

Poprad, kde by sa napojil na jestvujúcu cyklotrasu Poprad – Svit a prepojenie turistického 

chodníka na Kozí kameň s centrom Popradu. Vyzval na oslovenie verejnosti, aby boli získané 

nové námety a možnosti riešenia. K predloženému návrhu sa začala diskusia. Ing. Pintek položil 

otázku, ktorú variantu cyklochodníka je výhodnejšie riešiť, keďže obec už má vypracovaný 

projekt cyklochodníka v smere do Popradu. Starosta obce objasnil zdĺhavosť procesu pri riešení 

novej alternatívy (zmena územného plánu obce, majetkovo-právne vysporiadanie pozemkov, 

projektovanie, financovanie - nový chodník nie je zahrnutý do Programu rozvoja obce), keďže 

v predchádzajúcich rokoch už bolo naplánované vybudovanie cyklochodníka do Popradu pri 

štátnej ceste a boli uskutočnené aj potrebné kroky, avšak prekážkou v tomto je neukončenie 

Projektu pozemkových úprav (PPÚ). Bol vyzvaný M. Lysák ako bývalý poslanec OZ, ktorý 

informoval, že v minulosti OZ riešilo vybudovanie chodníka pre peších - projekt bol zamietnutý a 

následne projekt cyklochodníka, ktorý je pripravený na realizáciu. Snahou starostu je vyvolať 

stretnutie občanov dotknutých PPÚ. Ing. Pintek vyzval všetkých, aby obec bola mediátorom 

v tomto konaní. A. Nemčková, O. Dunaj Jurčo, Ing. Olekšáková navrhli začať výzvou pre 

obyvateľov a zvolať zhromaždenie občanov za účelom prejednania tejto problematiky a podávanie 
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námetov a nápadov. Zároveň informovali o snahe osloviť prezidenta SR o pomoc pri hľadaní 

riešenia. Starosta dal hlasovať o návrhu zvolať verejné zhromaždenie. 

 

Hlasovanie: Za: 9  

   Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

OZ schválilo návrh zvolať verejné zhromaždenie občanov za účelom informovať verejnosť 

o stave príprav na realizáciu cyklistického chodníka v termíne do 30.06.2017. 

 

18.  Rôzne: 

 

- Prednosta Ing. Hric informoval o žiadostiach na odpredaj pozemkov v majetku obce žiadateľov 

Mgr. Jána Kočiša a Mareka Jalowiczora za účelom vysporiadania pozemkov pod pätkami 

mostíkov na ul. Mlynská. V minulosti riešil starosta spolu s komisiou verejného poriadku spory 

kvôli parkovaniu na tejto ulici, situácia sa vďaka dohode obyvateľov zlepšila. 

 

Hlasovanie: Za: 9  

   Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

OZ schválilo v zmysle  §9a ods. 8 písm. b) Zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších zákonov  zámer predaja pozemku vo vlastníctve Obce zastavaného stavbou vo 

vlastníctve nadobúdateľa vrátane priľahlej plochy, ktorá svojím umiestnením a využitím tvorí 

neoddeliteľný celok so stavbou, a to: 

1. časti pozemku parc. č. KN-E 5144/11, druh pozemku zastavané plochy nádvoria na ul. 

Mlynská
 

v
 
katastrálnom území Sp. Teplica, na majetkoprávne vysporiadanie ukotvenia 

premostenia cez potok Teplica pre Mgr. Jána Kočiša, Obrancov mieru 355, Sp. Teplica, 

2. časti pozemku parc. č. KN-E 5144/11, druh pozemku zastavané plochy nádvoria na ul. 

Mlynská
 

v
 
katastrálnom území Sp. Teplica, na majetkoprávne vysporiadanie ukotvenia 

premostenia cez potok Teplica pre Mareka Jalowiczora, Obrancov mieru 357, Sp. Teplica. 

Majetkovoprávne vysporiadanie pozemku zastavaného stavbou vo vlastníctve nadobúdateľa bude 

zrealizované  na základe súdnoznaleckého posudku a geometrického plánu na  oddelenie parciel  

obstaraného  žiadateľmi. 

- Starosta obce predložil zámer na kúpu pozemkov pod bývalou mäsoprevádzkou na ul. 

Osloboditeľov, na ktorých sa momentálne nachádzajú stavby, ktoré svojím stavebnotechnickým 

stavom ohrozujú zdravie a bezpečnosť, za účelom efektívneho využitia pozemku s návrhom pre 

výstavbu komunitného centra. Časť nehnuteľnosti získala obec darom.  

 

Hlasovanie: Za: 9  

   Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 OZ schválilo zámer  na odkúpenie pozemkov č. parciel  KN-C  383, 381/2 a 381/4 v k. ú. Sp. 

Teplica vedených  na LV č. 285, ako zastavané plochy a nádvoria (parc. č. 381/2 a 381/4) o 

výmere spolu 823 m2 a ako záhrada (parc. č. 383) o výmere 392 m2 za účelom majetkoprávneho  

vysporiadania pre navrhovanú výstavbu komunitného centra za kúpnu cenu, ktorá bude stanovená  

znaleckým posudkom obstaraným obcou.   
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Do diskusie sa prihlásili: 

 M. Lysák sa informoval o odstránení stavby na pozemku, ktorý obec plánuje odkúpiť pre 

výstavbu komunitného centra.  

 M. Červeň požiadal o predloženie správy o hospodárení a aktuálnom stave financií na 

bankových účtoch. 

 

19. Interpelácie poslancov: 

 A. Nemčková trvala na vyplatení odmien za účasť na rokovaní OZ v auguste 2016 podľa 

platných Zásad odmeňovania poslancov, keď poslanci rokovali napriek neschváleniu 

programu. Starosta uviedol, že na rokovaní, kedy nebol schválený program OZ boli 

prítomní poslanci, HKO, návrhová komisia a overovatelia zápisnice, ktorí neupozornili 

na neschválenie programu a preto rokovali akoby bol schválený, preverí túto vec 

a podmienky vyplácania odmien. Navrhla ďalšiu možnosť pre zriadenie denného 

stacionára na ul. Osloboditeľov, kde je nehnuteľnosť na predaj. Navrhla riešiť situáciu s 

odvádzaním zrážkových vôd do kanalizácie. Starosta bude kontaktovať majiteľov 

nehnuteľnosti, ktoré prichádzajú do úvahy na vybudovanie stacionára.  O dažďových 

vodách je potrebné vyvolať diskusiu medzi občanmi a pokúsiť sa nájsť riešenia po 

konzultáciách s odborníkmi. 

  MUDr. Michalková požiadala o plán rokovaní OZ v roku 2017. Starosta uviedol, že 

podľa Rokovacieho poriadku sa rokovanie OZ zvoláva  v súlade s Plánom práce OZ, do 

dnešného dňa nebol tento plán predložený. Po dohode poslancov bude spracovaný 

a zverejnený plán zasadnutí OZ pre rok 2017. 

 J. Ďurišová sa informovala o zápisoch do obecnej kroniky a schvaľovaní textov OZ. 

Starosta odpovedal, že schvaľovanie zápisov do obecnej kroniky nepodlieha povinnosti 

schvaľovať ich OZ, texty boli rozoslané všetkým poslancom, neboli vznesené žiadne 

pripomienky ani návrhy na zmenu textu. Ďalej upozornila na nefunkčné osvetlenie 

v Dome smútku a nutnosť dosypať krajnicu na ul. Okružnej, kde po rekonštrukcii 

neodteká voda z dvorov. O poruche v Dome smútku nebol starosta doteraz informovaný, 

zabezpečí nápravu technickými zamestnancami obce, úprava krajnice bude individuálne 

posúdená a budú vykonané úpravy pri rekonštrukcii ul. Družstevnej drvinou, ktorá 

vznikne pri  prácach. Poslankyňa pripomenula, že je potrebné doplniť verejné osvetlenie 

na ul. Okružná. Starosta informoval, že je naplánované rozšírenie siete verejného 

osvetlenia na tejto ulici a aj na ul. Cintorínska a Mládeže. Ďalej požiadala o riešenie 

mosta na konci ul. Okružná, ktorý sa zdá v nevyhovujúcom stave. Starosta uviedol, že 

nejde o most, ale priepust, ktorý nie je majetkovo-právne vysporiadaný a je 

problematické robiť tam stavebné úpravy. 

 Ing. P. Pintek sa informoval o spôsobe riešenia prevodu miestnej komunikácie 

a inžinierskych sietí v lokalite Záhumena na obec od investora. Starosta informoval 

o stretnutiach s vlastníkom p. Kúdelom a jeho návrhoch, zatiaľ nebola prijatá dohoda. 

 J. Šeliga upozornil na potrebné odstránenie panela pod mostom na ul. Osloboditeľov pri 

vodárni a informoval sa o poskytnutí písomného súhlasu vlastníka pozemku pod 

chodníkom Školská-Mládeže, ktorý je potrebný kvôli jeho rekonštrukcii. Starosta 
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odpovedal, že pokusy odstárniť panel spod mosta boli v lete pri čistení koryta potoka, 

nepodarilo sa to však ani pomocou mechanizmov, bude sa hľadať iné riešenie. Od PDP je 

ústny súhlas na rekonštrukciu chodníka, písomný bude doručený v najbližších dňoch, aby 

na jar mohli začať potrebné práce. 

20. Záver. Starosta obce poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie obecného 

zastupiteľstva. 

 

Overovatelia zápisnice:  Ondrej Dunaj Jurčo 

   Ing. Gabriela Olekšáková 

 

 

 

Zapísala: Ing. Mária Klára Martinková 

V Spišskej Teplici 24.02.2017 

      

 

 

  

 

 

 

 

 

 

Ing. Miroslav Hric      Ing. Radoslav Šeliga 

   prednosta OÚ                    starosta obce 

 


